

Ivy Lin <ivy@mail.mcu.edu.tw>

[MJU] 2024 Summer Online Language Exchange Program.

명지대학교 국제교류팀/명지대학교 국제교류팀 <exchange@mju.ac.kr>

2024年6月21日 下午1:39

密件副本: ivy@mail.mcu.edu.tw

Dear partners,

Greetings from Myongji University, South Korea!

We are pleased to open our call for the 2024 Summer Online Language Exchange Program.

Program plan: Korean and foreign students in small groups exchange language and culture via online messengers at least four times (a total of seven weeks)

Program schedule: 2024.07.10.(Wed) ~ 2024.08.28.(Wed)

THINGS TO BE NOTED:

- 1) A certificate of completion can be issued to students who wish.
- 2) The number of participants is undecided.
- 3) Participants will be notified about the final selection of the program individually by e-mail before 2024.07.09.
- 4) Both Korean and foreign students must submit activity reports.
- 5) There is no separate fee for participating in the program.

Application period: June 21th - July 07th

Please click https://forms.office.com/r/1H0ULQhf5z to apply.

Please contact us if you have any questions or need additional information.

这里是韩国明知大学!

由明知大主办的2024学年度夏季在线语言交换项目即将开始。 希望贵校根据申请指南指导学生申请。

进行方式:韩国学生和外国学生组成小规模小组·通过线上进行至少4次以上的语言交换和文化学习(共进行7周)运营日程:2024.07.10.(周三)~2024.08.28.(周三)

注意事项:

- 1) 结束后,可以向有意愿的学生发放结业证书。
- 2) 募集人数未定。
- 3) 最终选拔将在2024.07.09.之前通过电子邮件进行个别通知。
- 4) 韩国学生和外国学生都需要提交活动报告。
- 5) 没有另外的参加费。
- 6) 有需要了解的部分可以随时联系我们。

申请时间: 6月21日-7月7日

请进入https://forms.office.com/r/1H0ULQhf5z 进行申请

谢谢!

Jay (Section Chief), Nia (Inbound), He Ting (Short Term), MJ(Outbound)

International Program Coordinator (Short Term, GKS)
Office of International Affairs
Myongji University

Address: 34 Geobukgol-ro, Seodaemun-gu, Seoul, Republic of Korea

Tel: +82 2 300 1496 Fax: +82 2 300 1516